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NIEUWSBRIEF
Henna aciviteit

De afgelopen week, op vrijdag 5 en zondag 7 april, is er
een leuke activiteit georganiseerd door twee externe
vrijwilligsters uit de regio Uden; henna painting. Samen
met een bewoonster van de opvang hebben zij de
middag verzorgd. Prachtige henna-schilderingen zijn er  
gemaakt op de handen van vrouwen en kinderen in de
opvang. Ook de collega's waren erg onder de indruk!

Noodopvang Uden VDV

Sta jij te springen om iets voor onze bewoners te betekenen? 
Meld je aan als vrijwilliger! 

In overleg bespreken we wat jij kunt bijdragen.
Stuur een mail met naam en telefoonnummer naar uden@coa.nl

Wij nemen contact met je op.

Lentefeest
Woensdag 10 april vierden wij het lentefeest.
Het was tevens het einde van de vastenperiode
voor een aantal bewoners.
Met een ‘verbindingsmaaltijd’ waar ook de
burgemeester en ambtenaren bij aanwezig
waren. Nadat de burgemeester iedereen een
fijne maaltijd had gewenst was er voor iedereen 
heerlijk eten en veel zoetigheid, in de vorm van
kleine hapjes.

mailto:heumen@coa.nl


Omwonendenoverleg 10-4-2024

Mocht u vragen hebben of meer willen weten dan kunt u ons bereiken via het e-mailadres uden@coa.nl.
De beveiliging zit 24/7 bij de receptie en is te bereiken op: 088-7152550 en 06-25293042.

Straatcoaches zijn maandag t/m donderdag tussen 14:00 en 22:00uur en vrijdag t/m zondag tussen 
16:00 en 00:00uur te bereiken op: 06-41615987
Wenst u geen nieuwsbrief meer te ontvangen? De afmelding gaat via uden@coa.nl met als onderwerp ‘Stop nieuwsbrief’.

In het omwonendenoverleg van 10 april stelde Inez van de gemeente zich voor. Zij is de nieuwe
communicatieadviseur. 

Update COA 
Er verblijven op dit moment 295 mensen in de opvang. Er waren de afgelopen twee weken

geen incidenten. Vandaag wordt het Lentefeest gevierd op de opvang, met een iets feestelijker
maaltijd dan gebruikelijk. Daarbij wordt ook aandacht besteed aan het einde van de Ramadan,

waar veel bewoners aan hebben meegedaan. Burgemeester Hans van der Pas was ook
uitgenodigd voor de maaltijd. Op zaterdag 27 april organiseert een aantal jonge vrijwilligers
Koningsspelen voor de bewoners. Het COA is gestart met een bewonersraad. 7 bewoners uit

de opvang overleggen 1 keer per 2 weken met het COA. Daarbij wordt gekeken naar wat goed
gaat en wat beter kan.

Update gemeente 
Twee omwonenden zijn met een medewerker van de gemeente en met het bedrijf dat de

camera in de fietstunnel heeft geleverd, gaan kijken of de camera wel ‘hufterproof’ is. Dat was
helaas niet het geval. Het bedrijf gaat nu een aanpassing doen, zodat de camera niet meer

gemakkelijk te verwijderen of stuk te maken is. Woensdag 3 april kwam de
bezwarencommissie bij elkaar om zich te buigen over twee ingekomen bezwaren tegen de

vergunning voor de asielopvang. Bij de vergadering van de commissie was één bezwaarmaker
aanwezig. Er werd goed naar de bezwaarmaker geluisterd. De commissie geeft advies aan het
college van B&W over hoe zij met de gemaakte bezwaren om kan gaan.Op vrijdag 5 april was

er ook nog een rechtszitting. Die ging over of de gemeente wel juist (‘rechtmatig’) heeft
gehandeld bij het nemen van het gedoogbesluit, waardoor de opvang al open kon terwijl de
vergunning nog niet definitief was. Uiterlijk 21 mei gaan de rechters hier uitspraak over doen.

MC Jongerenwerk
Yantra van Stichting Compass was aanwezig om te vertellen over het jongerenwerk. Het

jongerenwerk is er voor kinderen en jongeren tussen de 10 en 23 jaar. Ze zetten vooral in op in
contact zijn met jongeren, aanwezig zijn op straat, voorkomen van problemen en inspelen op

kansen. Ook is er een jongerencentrum in de oude brandweerkazerne. Daar zijn ook
inloopavonden. Elke dinsdagavond komen 10 tot 20 jongeren van 12 jaar en ouder van de

asielopvang naar het jongerencentrum, waar ze samen met andere jongeren uit Maashorst
allerlei sportieve en gezellige activiteiten ondernemen. De jongeren worden nu nog met een

busje door de jongerenwerkers opgehaald en teruggebracht. Nu er steeds meer fietsen
beschikbaar komen voor de bewoners, wordt gekeken of het ook mogelijk is de jongeren zelf

op de fiets te laten gaan. Voor de kinderen in de opvang van 10 tot 12 jaar is nu nog geen
mogelijkheid om naar het jongerencentrum te gaan. Het COA en het jongerenwerk zijn nog in

gesprek hoe ze ook voor deze jongeren iets kunnen gaan betekenen.

Rondvraag
Een van de deelnemers aan het omwonendenoverleg deelt dat zij, in het kader van eat & meet,

met een gezin uit Jemen Eid al-Fitr (suikerfeest) heeft gevierd. Hoewel dit eigenlijk een
feestelijke gelegenheid is, was de sfeer best verdrietig. Het gezin heeft hun 5-jarige dochtertje
in Jemen achter moeten laten en ze missen haar enorm. Ook was dit de eerste keer dat ze het
einde van de Ramadan vierden zonder hun familie. Een andere omwonende is met een gezin
met baby naar de bibliotheek geweest. Dat was een erg leuk bezoek, waarbij de medewerkers

van de bibliotheek enorm hun best deden om iets voor het gezin te betekenen. Een van de
deelnemers vroeg of het mogelijk is om als gemeente een oproep te doen voor nog meer

vrijwilligers om dingen met de bewoners te gaan ondernemen. De gemeente gaat met het
COA in gesprek om te kijken wat er kan en wat er nodig is.


